

# REFERAT

## fra Studentrådet HFs møte

Tirsdag 05.03.24 kl. 16.45 på D8

Møteleder: Lasse Zetterlund  
Referent: Maiken K. Berntsen

### Studentrådet HFs medlemmer:

Internt ansvarlig	Lasse Zetterlund
Fakultetsansvarlig	Ingrid Isdal Lindstrøm
Læringsmiljøansvarlig	Morten Eidsvaag Althe
Kommunikasjonsansvarlig	Tobias Brox Bordal
IFR	Christian Borges Isene
IFR	Emilie Bergmann
IHK Dragvoll	Ulrik Joakim Stange
IHK Dragvoll	Joakim Kirksæther
IHK ARK	Kathinka Louisa Yildirim
IKM	Theo Nørving Viken
IKM	Rawan Jouhar
IMS	Aleksander Nessian
IMS	Trym Enge Jørstad
Musikk	Sander Krokengen
Musikk	Sigrun Leine Pedersen
Musikk	Vilde Toverød
ISL	Amund Aaseng Stubbrud
ISL	Louise Faarup Storvik
KULT	Kristian Karlsby Wiulsrød
KULT	Anita Vikestad
EURO	Andreas Hollås Asphaug
EURO	Solve Ressem
LTV	Marit Ping Bersås

### Observatører:

STi Aksel Kvamme Aase

### Meldt fravær:

IHK ARK Norunn Kristiansen  
ISL Sunita Kristine Singh

### Ikke møtt:

Studentrådet HFs saker:

### **Konstituering av møtet**

Innkallingen ble godkjent, møteleder og referent valgt.

- Ref-sak 05/24**      **Godkjenning av referat fra Studentrådet HFs møte 20.02.24**  
Referent og innkalling godkjennes.
- Ref-sak 06/24**      **Saker fra studenttillitsvalgte.**  
Orientering fra FTVene.

### **Runden rundt bordet**

#### **IHK**

- Det vanlige: hatt kontorvakt OSV.
- Vi har vært på utvidet ledermøte.
- Laget kontaktpersoner for våre PTV ' er.
- Jobber med utkast til instituttets fordelingsmekanisme for støtte til studentaktivitet.

#### **IMS**

- Morgenmøte med instituttet

#### **EURO**

- Kontorvakt
- Hatt møte med studieprogramleder om en isj karrieredag

#### **IKM**

- Generalforsamling primetime
- Formøter for
- LMU
- UU
- NTNU styret
- Organisert kaffeprat med instituttledelsen
- Ansettelses intervju for førsteemanuesis i filmvitenskap
- Avtalt studentpolitisk innføring for linjeforeningsleder

#### **IFR**

- Vakt/vaffelfredag steking
- Deltatt på Utvidet Ledelsegruppe møte
- Synliggjøringsarbeid
- Ferdigstilling av IFR-dagen

#### **ISL**

- Kontorvakt
- Distribuert spørreundersøkelse
- Stått på stand på fagvalgsdag med PTV-er
- Fått veldig godt samarbeid med våre flinke PTV-er

- Planlagt ITV-kaffe, gjennomføres 06/03

## **KULT**

- Planlagt nytt møte med våre kjære PTV-er
- Vært på åpent styremøte til linjeforeningen vår panoptikon.
- Anita vært dritgod og lagt ut masse relevant info på SoMe.

## **Musikk**

- Hatt kontorvakt
- Vært aktiv på sosiale medier
- Kalt inn og holdt PTV-møte (innføringsmøte)
- Laget brosjyrer til PTV-er
- Sørget for kos og kanelboller under PTV-møte

**FTV**

- Utdanningsutvalget besøk av NTNU Tilrettelegging (hva er studentenes rettigheter, og hva må instituttene være klar over når det gjelder krav til tilrettelegging)
- Instituttstyremøte
- Ansettelsesutvalg
- Formøte med LMU, UU, og NTNU-styret
- FTV-forum

**O-sak****Fadderutvalget**

De har tidligere fordelt midler ut til linjeforeninger. Nå vil fadderutvalget utfases, da det ikke er valgt inn noe nytt styre her. Midlene skal imidlertid fortsatt deles ut, men nå direkte fra fakultetet.

**O-sak****Studenttinget orienterer**

Jobber med stillingsinstrukser for FUL og FUI (forvaltningsutvalgene for lektorutdanning og ingeniørutdanning). Campuspolitisk plattform

**HF-sak 08/24****Dårlig oppmøte i undervisningen**

Tobias tar oss gjennom resultatene fra spørreundersøkelsen som ble sent ut i etterkant av forrige studentrådsmøte, da saken først var oppe.

De som har svart på undersøkelsen er stort sett de som møter opp i undervisningen, det hadde vært nyttig om flere om *ikke* møtte opp også svarte. ISL hadde veldig mange respondenter. De la ut spørreundersøkelsen i Teams kanalen til PTVene, og oppfordret de til å dele undersøkelsen i BlackBoard rommene til de ulike programmene.

Tobias har sammenfattet svarene i ett dokument, det ligger på [Teams under Studentråd HF – Studentrådsmøter – 2024.03.05](#)

Vi lar spørreundersøkelsen være åpen ei stund til, så flere kan komme med tilbakemeldinger.

**HF-sak 10/24****Valg**

Tobias presenterer valgperioden, og hva ITVene må tenke på.

**Allmøte på institutt 8. april**

- Booke rom
- Spørre instituttet om penger til pizza
- Sende ut innkalling minst 14 dager møtet
  - Send ut før fredag 22.3 (før påskeferie)

- Lag Facebook-arrangement og del på deres sosiale plattformer
- Spør instituttet om de kan sende ut til sine studenter sine e-postlister
- Promoter allmøtet og valg
  - Møt opp i forelesninger
  - Lete etter kandidater før allmøtet
- Saksliste
  - Konstituering, gjort siden sist, eventuelt saker, ledige PTV og ITV stillinger til valg, fullmakt, eventuelt og møtekritikk.
- Referat
  - [Mal ligger på Teams](#) som dere skal bruke
    - HUSK FULLMAKT
- Tellekorps
  - En ekstern (ikke stemmeberettiget)
- Gjennomføring:

### Viktige datoer

- Allmøte på fakultet 18. mars
  - Møteplikt for PTV og ITV
- Nominasjonsperioden starter 18. mars
- Frist for å sende inn kandidatur er 12. april kl. 16.00
- Valget åpner 15. april kl. 09.00
- Valget stenger 18. april kl. 23.59
- Resultatene annonseres 19. april kl. 12.00

[Presentasjonen fra møtet ligger på Teams under Studentråd HF - Valg](#)

### HF-sak 11/24

#### How to stand

Lasse sendte i dag ut et utkast til manus for stand, og ønsker innspill på om noe mangler eller bør endres. Vi fikk følgende tilbakemeldinger:

Det er viktig å ha et innbydende kroppsspråk, og det bør nevnes i manuset. Dersom man er flere på stand, bør noen stå foran standen, og være litt mer frempå og åpen. Det er lett å gjemme seg bak standen. Man må være til stede på stand, og ikke bare snakke med den du står på stand med. Stemmebruk er også viktig for å engasjere de som kommer bort.

Det foreslås å ha en flyer for å promotere studentvalget, som en kan stå på gata og dele ut.

Utkastet til manuset skal også opp i Studentrådet SUs neste møte.

Lasse tar med innspill inn i ferdigstilling av manus.

- HF-sak 12/24**      **Etiske retningslinjer for Studentrådet HF**  
Saksbehandler orienterer om bakgrunnen for saken.
- Det er generell enighet i at vi bør ha etiske retningslinjer for Studentrådet HF. FTVene jobber med foreløpig utkast frem mot seminaret, basert på Studenttingets etiske retningslinjer. De etiske retningslinjene vil bli en diskusjonssak på studentrådsseminaret i høst, før den vedtas på to påfølgende studentrådsmøter i høst. Flere kommer med tilbakemelding på at det bør vedtas på allmøtet til HF, etter å ha blitt godkjent i studentrådsmøter. Dagens reglement for Studentrådet HF sier at Studentrådet HF kan vedta utfyllende retningslinjer på to påfølgende studentrådsmøter. FTVene tar med seg innspillene videre i arbeidet.
- HF-sak 13/24**      **Finansieringssystem – presentasjon v/Anders Lie Hagen**  
I 2025 kommer et nytt og forenklet finansieringssystem for universitetet. Antall resultatindikatorer reduseres fra åtte til tre. NTNUs utdanningsaktivitet (antall studiepoeng og hvor mange som fullfører et studieprogram) blir fremover viktigere for hvor mye penger universitetet får. Den tradisjonelle delingen i basisbevilgning og resultatbevilgning forsvinner, og det vil kun være politiske prioriteringer og aktivitetsendringer mellom år som får bevilgningskonsekvenser. NTNU skal denne våren vedta en ny modell som fordeler bevilgningen fra staten/departementet. I møtet ble det presentert forslag på ulike grep for å utjevne effektene av aktivitetsendringer internt mellom budsjetteneheter samt medfinansiering for EU-prosjekter for å unngå disincentiver for forskning.
- [Se presentasjon fra møtet på Teams under Studentråd HF – Studentrådsmøter – 2024.03.05](#)
- HF-sak 14/24**      **Eventuelt**
- Eventueltsak 1**      **Bakbenk**  
Gjerne informer de med møterett, om at de kan sitte bakbenk.
- Eventueltsak 2**      **Kan vi starte studentrådsmøtet neste gang kl. 16.15?**  
Ja, det kan vi.
- Eventueltsak 3**      **IMS OG IHK – skal opp i styret førstkomende torsdag**  
Styret skal bestemme om gjenopprettingen mellom de to instituttene skal skje i den neste styringsperiode (2025), eller om det blir utsatt til perioden etter. Styremøtet streames.
- Eventueltsak 4**      **Evaluering av vårens studentrådsmøter så langt**  
«Ta ordet» øvinger i oppstart legger grunnlag for at det blir trygt å ta ordet i møtene. Gode diskusjoner, og mange deltar.

Ønske om at referat skal sendes ut tidligere i etterkant. Det kan være utfordrende for konsulenten å renskrive referat kjappere, men hun kan prøve på det. Det er også ønske om at referatet legges inn som separat vedlegg i innkallingen. Den må ligge med innkallingen også, fordi det er et vedlegg til innkallingen. Vi tar tilbakemeldingene til etterretning.

### **Møtekritikk tas til etterretning**

**Møtet heves kl. 19:06**

*Lasse Zetterlund*  
Leder HF

*Maiken Kildal Berntsen*  
Referent